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VPRAŠANJA IN POBUDE Z 11. REDNE SEJE OSOR (28. 9. 2020) 
 
VPRAŠANJA: 
 
Mag. Bojana Muršič: 
- Občina Ruše zagotavlja mrežo javne službe pomoči na domu s koncesionarjem - Sončni dom 
d.o.o., s katerim ima podpisano koncesijsko pogodbo za obdobje 10 let, do 28. 9. 2022. 
 
Na predlog koncesionarja je bila na 10. seji OSOR sprejeta odločitev o povečanju števila ur 
izvajanja in sicer iz 990 ur na 12110 ur mesečno, za kar so bila v proračunu Občine Ruše 
zagotovljena dodatna finančna sredstva. Povečanje števila ur je bilo nujno potrebno, saj so 
nastale dolge čakalne liste uporabnikov, ki potrebujejo pomoč na domu.  
Na tej podlagi je prišlo tudi do povečanja ekonomske cene za uporabnike od 1. 6. 2020. 
 
Zanima jo sledeče: 

1. Koliko novih dogovorov z uporabniki je sklenil koncesionar od junija do septembra 
2020? 

2. Za koliko ur pomoči na domu je bilo sklenjenih dogovorov v enakem obdobju? 
3. Ali je koncesionar zaposlil dodatno delovno silo zaradi povečanja števila ur in kdaj? 
4. Koliko uporabnikov čaka na čakalni listi za pomoč na domu? 
5. Kdaj bodo sklenjeni novi dogovori in kdaj se bo pričela izvajati pomoč na domu? 
6. Koliko je uporabnikov pomoči na domu in kolikšno je število ur po mesecih v obdobju 

januar - september 2020? 
7. Koliko sredstev iz proračuna Občine Ruše je bilo izplačanih koncesionarju v času od 

januarja do septembra po mesecih? 
 

Odgovor pripravili: Marina Džogazovič, koordinatorka pomoči na domu in Marjana Blažke (DD) 
 
Koncesionar, Sončni dom, je od junija do septembra 2020 sklenil z uporabniki 7 novih 
dogovorov, kar pomeni 144 ur pomoči na domu.  
Zaradi povečanega števila ur je koncesionar v mesecu juliju dodatno zaposlil dve novi 
oskrbovalki. Kljub dodatni delovni sili se ne dela v polnem obsegu, saj sta dve oskrbovalki dali 
odpoved, štiri so na dolgotrajni bolniški in na bolniški do 30 dni. Za nadomeščanje le-teh ima 
koncesionar kar nekaj težav, saj na trgu dela ni veliko primernih kandidatov. 
 
Za pomoč na domu trenutno čaka 20 upravičencev. Novi upravičenci se glede na kapacitete 
permanentno sprejemajo. Potrebno pa je še omeniti, da se spreminja zdravstveno stanje pri že 
obstoječih upravičencih (poslabšanje zdravstvenega stanja), zato se posledično višajo tudi ure 
pomoči. Do konca novembra bodo v pomoč na domu sprejeti upravičenci do števila efektivnih 
ur, dogovorjenih s strani Občine Ruše in koncesionarja - Sončnega doma.  
 
Število uporabnikov in število ur pomoči na domu po mesecih v obdobju od januarja do 
septembra 2020: 

mesec Št. upravičencev Št. efektivni ur 

januar 70 1.062,46 

februar 73 1.037,90 

marec 73 1.076,01 

april 74 1.016,10 

maj 74 1.116,52 

junij 76 1.221,52 

julij 78 1.321,31 

avgust 75 1.148,95 

september 74 1.116,12 
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Izplačana sredstva koncesionarju iz proračuna Občine Ruše po mesecih v času od januarja do 
septembra 2020: 
 
januar  15.651,45 EUR 
februar  15.282,72 EUR 
marec  15.845,86 EUR 
april  14.911,83 EUR 
maj   16.429,47 EUR 
junij  17.885,72 EUR 
julij  16.548,59 EUR 
avgust  15.441,27 EUR 
september 15.012,04 EUR 
 

 
Ali so se že pričele aktivnosti v zvezi s pripravo sprememb Statuta Občine Ruše in Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Ruše? Zanima jo tudi časovnica. 
 

Odgovor pripravila: direktorica OU 
Predlogi sprememb statuta in poslovnika so v pripravi in bodo še v decembru posredovani 
svetnikom v predhodno usklajevanje. Predvidevamo nato prvo obravnavo na občinskem svetu v 
januarju 2021. 

 
Darko Knez: 
 
Koliko finančnih sredstev iz proračuna je bilo porabljenih v zvezi z revizijami in stroški 
odvetnikov, tožb CEZAM-a in njegovega zastopnika Tomija Prosnika? 
 

Odgovor pripravila: Tanja Kocjan (DD) 
V zvezi z revizijami in stroški odvetnikov so se proračunska sredstva porabila za : 
- revizijski pregled poslovanja Javnega zavoda CEZAM v letih 2016 do 2018 družbe 4e d.o.o. v 
višini 7.001,05 EUR (strošek je nastal v letu 2019); 
- revizijski pregled poslovanja Javnega zavoda CEZAM za leto 2019 družbe Revidicom plus  c  
d.o.o. v višini 1.830,00 EUR (strošek je nastal v letu 2020); 
- odvetniški stroški so vključeni v dogovorjen mesečni pavšal.  
 

 
 
Drago Bolčina: 

Kakšni so stroški na letni ravni, ki jih ima Občina Ruše v zvezi z arboristko Tanjo Grmovšek? 
 

Odgovor pripravil: Anton Gmeiner (RO) 
Občina Ruše je v zvezi z arborističnimi mnenji, pri podjetju Arborist Tanja Grmovšek s.p., 
izvedla dve naročili v skupni vrednost 1.254, 36 €. 

-  za pripravo strokovnega mnenja glede dreves na pokopališču 274,36 € in  
-  za strokovno mnenje in sodelovanje v postopku pridobitve naravovarstvenega soglasja 
   za Trg Vstaje 980,00 €. 
 

 
Peter Juhart: 
- Ali je podjetje SeneCura že kupilo parcelo na lokaciji pri TUŠ-u? 
 

Odgovor pripravila: direktorica OU  
Predmetni parceli sta se prodali na javni dražbi po izklicni ceni in sicer podjetju SeneCura R, 
Dom starejših občanov d.o.o. 
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POBUDE: 
 
Drago Bolčina: 
 
-   daje pobudo, da se poveča nadzor nad ekološkimi otoki pri otroškem igrišču Pri viaduktu. 

Komunalne posode so prehitro polne in zato se odlagajo odpadki ob njih, tako da je situacija 
večkrat nevzdržna. Krajani v ta namen prosijo, da se poveča število posod ali pa, da se 
poveča frekvenca odvozov. 

 

Odgovor pripravil: mag. Saša Ajd 

S problemom smo seznanili izvajalca javne službe in predlagali, da se poveča volumen posod 

za odpadni papir. Hkrati smo jih pozvali, da preverijo status posod za zbiranje odpadne 

embalaže (posode z rumenim pokrovom), ki jim ni mesto na ekološkem otoku. 

 

 

 

Barbara Jert: 

- daje pobudo, da se uredijo smetnjaki oz. kesoni na pokopališču. Kesoni, ki so namenjeni za 
plastiko in pogorele sveče niso primerni in estetsko ne ustrezajo na pokopališče. Poišče naj se 
rešitev za drugačne smetnjake oz. kesone, ki so zaprti, kajti na ta način bo pokopališče lepše 
in bolj čisto. Nadalje predlaga, da se očistijo kamnita tla pod nadstreškom pri mrliški vežici in 
okna na mrliški vežici. 

 

Odgovor pripravil: Anton Gmeiner (RO) 
Odprti zabojnik za sveče je bil zamenjan z zaprtim. Kamnita tla so bila očiščena, prav tako 
okna. 
 

 
 
Martin Lesjak: 
- daje pobudo, da se uredi živa meja na parkirišču za avtodome v centru Ruš. 
 

Odgovor pripravi: Anton Gmeiner (RO) 
Živa meja je urejena. 
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Blaž Sternad: 
 
Člani OO SDS Ruše prosijo, da se uredi zelenje/rastje ob trasi kolesarske poti. Trasa 
kolesarske poti naj se redno pregleduje in ureja. Skrbi jih tudi neprijeten vonj, ki prihaja iz 
obstoječih »kolib«, lociranih neposredno ob kolesarski poti. Prav tako dajejo pobudo za 
postavitev košev za smeti in za pasje iztrebke.  
 

Odgovor pripravil: Anton Gmeiner (RO) 
Za vzdrževanje in urejanje kolesarski poti je pristojna država oz. z njene strani 
pooblaščen izvajalec. Ker pa žal na tem področju z njihove strani ni bilo narejeno nič, je bila  
kolesarska pot s strani občine v letu 2020 3x pometena, 3x strojno pokošena in 3x ročno 
pokošena. Z opravljenimi deli smo tudi prevzeli strošek.  
Prav tako kolesarska pot ni namenjena sprehajalcem ali sprehajalcem psov, zato se takšna 
urbana oprema kot so koši za smeti in za pasje iztrebke ne umešča. 

 
 
Vabila z dnevnim redom za seje OSOR naj se pošiljajo vsaj 10 dni pred izvedo sej, saj je v 
enem tednu praktično nemogoče predelati vso gradivo ob redni službi.  
Prosi tudi, da se točke dnevnega reda ne umikajo na sami seji oz. neposredno pred sejo, 
ampak se to sporoči prej zaradi priprav svetnikov na sejo. 
 

Odgovor pripravila: Olga Malec  
Vabilo s predlogom dnevnega reda ter gradivo se v skladu z 19. členom Poslovnika Občinskega 
sveta Občine Ruše pošlje sedem (7) dni pred sejo. Kljub tej določbi se vabila za seje OSOR 
pošiljajo od 12 - 14 dni pred sejo po e-pošti, nekaterim občinskim svetnikom, ki so podali pisno 
izjavo, pa tudi v pisni obliki. Z vabilom se pošilja tudi gradivo. Izjemoma se kakšno gradivo po 
predhodnem obvestilu pošilja naknadno. 
 
V skladu s četrtim odstavkom 29. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ruše, ima 
predlagatelj točke dnevnega reda pravico, da točko sam umakne, vse do glasovanja o dnevnem 
redu. O predlagateljevem umiku točke svet ne razpravlja in ne glasuje. Kadar predlaga umik 
točke dnevnega reda oseba, ki ni predlagatelj točke, svet o tem razpravlja in glasuje. 

 
 
 
Marjana Kotnik Poropat go. županjo sprašuje in prosi za pisni odgovor na naslednja 
vprašanja:  

1. Na podlagi katerih predpisov je bila izvedena odmera zemljišča - parc. št. 277/1 k.o. 
Smolnik za potrebe širitve ceste brez prisotnosti lastnika zemljišča? 

2. Kakšni so bili razlogi, da so se ob tej priliki odstranili tudi mejniki, ki so bili postavljeni ob 
odmeri parcele št. 277/1, dne 26. 6. 1997. Terensko skico je na željo in prošnjo lastnika 
izdelala geodetska uprava RS, Izpostava Maribor. 

3. Kakšni so bili predpisi o odmeri tudi zato, ker lastnik ni bil obveščen o datumu in času 
odmere? 

 

Odgovor pripravila: direktorica OU 

Informacija, da je bila izvedena odmera zemljišča parc. št. 277/1, k.o. Smolnik je napačna. 

Občina ni naročila, niti izvršila odmere zemljišča, parc. št. 277/1, k. o. Smolnik, saj to dejanje 

tudi zakonsko ni možno brez privolitve lastnika zemljišča. Z vednostjo lastnika zemljišča pa je bil 

opravljen ogled na terenu, kjer se je skupaj z geodetom preverjala možnost širitve cestišča na 

parcelo št. 277/1. Za lažjo predstavo je geodet zabil v zemljišče lesene količke, kar pa ne 

pomeni, da je bila kakršnakoli meritev naročena ali opravljena. Občina nikakor ni posegala v 

mejnike parcele, ki bi naj bili postavljeni v letu 1997, kaj šele da bi jih odstranila. 
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Silverija Belčič:  
 
Sprašuje in opozarja na naslednje: 

- urejanje in čiščenje pločnikov: pločniki ob glavni cesti so zaraščeni, trava raste med 
robniki in pločnikom, kar bo ob prvi zmrzali robnike poškodovalo. 

- Jarki in jaški ob glavni cesti ( ob Mariborski cesti) so zamašeni, polni smeti in gramoza 
(ob nalivih se voda izliva po glavni in stranski cesti). 

- Neočiščen je tudi most v Bistrici ob Dravi. 
- Iz žleba nadstreška pri Domu kulture Bistrica ob Dravi raste grmovje! 
- Neurejeno je parkirišče v centru Ruš (pod lekarno in pošto)! 
- Ob kolesarski stezi še vedno ni nameščenih košev in klopi (na prvi seji OSOR 2020 sem  

postavila to vprašanje - odgovor je bil, da se to ureja). 
- Začelo se je slabo vreme, avtobusna postaja v Bistrici je še vedno brez zaščitnih sten. 

 

Odgovor pripravil: Anton Gmeiner (RO)  
- Od letošnjega leta naprej v državi ni več dovoljena uporaba fitofarmacevtskih sredstev za 

zatiranje plevela. Posledica tega je, da je ves plevel potrebno odstranjevati ročno (mehansko) 
in večkrat letno ponavljati. Fitofarmacevtska sredstva so v načelu učinkovala celotno sezono. 
Ustrezne alternative za fitofarmacevtska sredstva trenutno ni (npr. termična obdelava plevela, 
strojni strgalniki,…). V kolikor bi želeli, da bi bilo celotno območje občine resnično brez plevela 
ob robnikih, bi potrebovali bistveno večje število (javnih) delavcev.  

- Odvodnjavanje državne ceste je v pristojnosti izvajalca rednega vzdrževanja državne ceste, 
konkretno CP Ptuj in CP Murska Sobota in strošek vzdrževanja državnih cest. 

- Most v Bistrici ob Dravi je sestavni del državne ceste. 
- Grmovje v nadstrešku doma kulture v Bistrici je odstrani Režijski obrat. Podobna opravila sicer 
  spadajo v opis del in nalog hišnika. 
- Živa meja na parkirišču pod lekarno je bila urejena. 
- Kolesarska steza je sestavni del državne kolesarske povezave in ni namenjena lokalnim 
  sprehajalcem. Več v odgovoru svetniku Blažu Sternadu zgoraj. 
- Klopi, koši, pitniki, nadstreški in še kaj, kar bo poudarjalo značaj kraja, bo urejeno na 
  posameznih lokacijah počivališč, za katera se zemljišča še pridobivajo. 
- Stekla na avtobusnih nadstrešnicah so že nameščena. 


